

**DRAF UCAPAN Y. BHG. DATUK REKTOR
SEMPENA MAJLIS MENANDATANGANI SURAT
AKUJANJI
OLEH KAKITANGAN DAN PELAJAR KUTKM**

20 MAC 2002

2.00 PETANG

BISMILLAHIRRAHMANIRRAHIM

**Y. BHG. PROFESOR ISMAIL BIN HASSAN
TIMBALAN REKTOR AKADEMIK**

**Y. BHG. PROFESOR DR. AZHARI BIN SALEH
TIMBALAN REKTOR PEMBANGUNAN DAN
PERANCANGAN KORPORAT**

PEGAWAI-PEGAWAI KANAN

DEKAN-DEKAN

**KAKITANGAN DAN PELAJAR-PELAJAR KUTKM
YANG DIHORMATI SEKALIAN**

**ASSALAMUALAIKUM WBKTH DAN SALAM
SEJAHTERA,**

**ALHAMDULILLAH, BERSYUKUR KITA KE HADRAT
ALLAH S.W.T. KERANA DENGAN KEIZINANNYA
DAPAT SAMA-SAMA KITA BERKUMPUL PADA
HARI INI BAGI SATU MAJLIS YANG CUKUP
PENTING. TERLEBIH DAHULU SAYA
MERAKAMKAN UCAPAN TERIMA KASIH DI ATAS**

KEHADIRAN TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN PADA HARI INI. IANYA MENGGAMBARAKAN KOMITMEN DAN KESUNGGUHAN KITA SEMUA SELAKU WARGA KUTKM YANG MENYANJUNG TINGGI TANGGUNGJAWAB DAN AMANAH KERAJAAN YANG DIPERTANGGUNGJAWABKAN KE ATAS KITA SEMUA.

SEPERTI YANG KITA SEMUA SEDIA MAKLUM, BARU-BARU INI KERAJAAN TELAH MENGAMBIL SATU KEPUTUSAN BAHAWA SETIAP KAKITANGAN KERAJAAN DAN JUGA PELAJAR DI IPTA WAJIB MENANDATANGANI SURAT AKUJANJI BERKUATKUASA MULAI 1 JANUARI 2002. SURAT AKUJANJI INI MELAMBANGKAN IKRAR PENYATAAN KESETIAAN KAKITANGAN AWAM

DAN PELAJAR IPTA TERHADAP KERAJAAN YANG MEMERINTAH. WALAUPUN MUNGKIN ADA SEBILANGAN KECIL DI KALANGAN KITA YANG MUNGKIN AGAK KURANG SENANG DENGAN PERKARA INI, SAYA RASA ADALAH SATU KEWAJARAN SEKIRANYA KITA SEBAGAI KAKITANGAN YANG DILANTIK OLEH KERAJAAN MENANDATANGANNYA. BEGITU JUGA HALNYA DENGAN PARA PELAJAR SEKELIAN.

DI DALAM KESEMPATAN INI SAYA INGIN MENGAMBIL PELUANG UNTUK MEMPERJELASKAN KEPADA SEMUA YANG HADIR DI SINI BAHAWA AKUJANJI YANG AKAN TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN TANDATANGANI HARI INI BUKANLAH SESUATU YANG AKAN MENJADI RANTAI

PENCIKAT KEBEBASAN. IANYA JUGA BUKAN SATU PENJARA YANG AKAN MENGHADKAN KREATIVITI DAN PANDANGAN SESIAPA. MALAHAN TIDAK TEPAT JUGA SEKIRANYA IANYA DIKATAKAN SEBAGAI PENGONGKONG KEPADA SUARA-SUARA LANTANG MANA-MANA PIHAK.

SEBALIKNYA AKUJANJI ADALAH MERUPAKAN SATU INGATAN KEPADA KITA SEMUA SEBAGAI PIHAK YANG MEMEGANG AMANAH KERAJAAN BAHAWA KITA PERLU MELAKSANAKAN AMANAH INI DENGAN SEBAIK MUNGKIN. DAN YANG PALING PENTING SEKALI ADALAH UNTUK KITA MENYEDARI BAHAWA SURAT AKUJANJI INI BUKANLAH MERUPAKAN SATU KLAUSA BARU YANG DIWUJUDKAN UNTUK MENYEKAT ATAU

MENGONGKONG SESIAPA. BAHKAN IANYA MERUPAKAN PERKARA YANG TELAH DINYATAKAN DAN DIBERITAHU KEPADA KITA DARI SEJAK AWAL KITA MELAFAZ IKRAR DAN BERSETUJU UNTUK MENERIMA AMANAH INI LAGI.

**TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN
SERTA PARA PELAJAR SEKELIAN,**

KALAU KITA TELITI KANDUNGAN SURAT AKUJANJI YANG ADA DI TANGAN KITA DAN KITA BANDINGKAN DENGAN APA YANG TERKANDUNG DI PERINTAH AM DAN AKTA UNIVERSITI DAN KOLEJ UNIVERSITI (AUKU), NESCA YA KITA AKAN MENDAPATI BAHAWA ISI KANDUNGAN KEDUA-

DUANYA ADALAH SAMA. CUMA LANTARAN SEBAHAGIAN DARIPADA KITA KURANG MEMBERIKAN PERHATIAN KEPADA ISI KANDUNGAN KEDUA-KEDUA PERKARA INI, MAKA KITA LEBIH CENDERUNG UNTUK MENYATAKAN BAHAWA SURAT AKUJANJI INI ADALAH MERUPAKAN SESUATU YANG BARU. SESUATU YANG SENGAJA DIADA-ADAKAN ATAS ALASAN DAN KEPENTINGAN TERTENTU.

SESUATU YANG PERLU SAYA TEKANKAN DI SINI ADALAH TINDAKAN KERAJAAN INI BERDASARKAN KEPADA PEMERHATIAN BAHAWA SEJAK KEBELAKANGAN INI DIDAPATI SEMAKIN RAMAI KAKITANGAN AWAM DAN PELAJAR YANG MENGABAIKAN DAN MELUPAKAN

TANGGUNGJAWAB DAN AMANAH YANG DIBERIKAN. ADALAH SESUATU YANG MENGECEWAKAN SEKIRANYA ORANG YANG TELAH BERSETUJU UNTUK MENERIMA TANGGUNGJAWAB DAN AMANAH INI AKHIRNYA MENGABAIKANNYA MALAHAN MENJADI PULA ORANG YANG MENGKHIANATINYA.

NAMUN BEGITU, SAYA PERCAYA BAHAWA KUTKM TIDAK MENGHADAPI MASALAH YANG SEDEMIKIAN. LAPORAN PEMANTAUAN YANG DITERIMA DARI SEMASA KE SEMASA MENUNJUKKAN TIADA KEGIATAN SEUMPAMA INI BERLAKU BAIK DI KALANGAN KAKITANGAN MAHUPUN PELAJAR. INI MERUPAKAN SESUATU YANG POSITIF DI MANA IA MENUNJUKKAN

BAWA SETIAP INDIVIDU YANG BERADA DI KUTKM MENDENGAR, MEMAHAMI, MENGHAYATI DAN SETERUSNYA MENDOKONG HASRAT DAN ASPIRASI KERAJAAN.

SEPULUH PERKARA PENTING DALAM IKRAR AKUJANJI UNTUK KAKITANGAN AWAM SEPerti TAAT SETIA KEPADA YANG DI-PERTUAN AGONG, NEGARA, KERAJAAN DAN INSTITUSI DI MANA KITA BERKHIDMAT, MELAKSANAKAN TANGGUNGJAWAB DENGAN PROFESIONAL, MENJAGA IMEJ KERAJAAN DAN INSTITUSI DAN SEBACAINYA ADALAH SEBACAI GARIS PANDUAN YANG DIPERJELASKAN KEPADA KITA SEMUA. INI PENTING BAGI MENGELAKKAN KITA SEMUA

DARIPADA TERKELUAR DARI LINGKUNGAN TANGGUNGJAWAB PROFESIONAL.

SAYA MENGHARAPKAN AGAR SURAT AKUJANJI INI AKAN DIJADIKAN SATU PANDUAN YANG JELAS DALAM USAHA KITA SEMUA MENJALANKAN TUGAS DAN TANGGUNGJAWAB KITA MADING-MADING. BAGI KAKITANGAN KUTKM KESELURUHANNYA BAIK DARIPADA PERINGKAT BAWAHAN SEHINGGALAH KE PERINGKAT ATASAN, KITA HARUS SEDAR TENTANG KEPENTINGAN MELAKSANAKAN TUGAS DENGAN SETIA, JUJUR, BERTANGGUNGJAWAB DEDIKASI DAN PROFESIONAL. INI SELARAS DENGAN HASRAT KERAJAAN MELAHIRKAN PERKHIDMATAN AWAM YANG CEKAP DAN

**BERWIBAWA SUPAYA NEGARA KITA TERUS MAJU
DALAM SUASANA AMAN DAN HARMONI.**

**TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN
SERTA PARA PELAJAR SEKELIAN,**

**MENGENAI KEBIMBANGAN PARA PENSYARAH
DAN KAKITANGAN AKADEMIK TENTANG SEKATAN
YANG DIBAWA OLEH SURAT AKUJANJI INI,
INGIN SAYA TEGASKAN DI SINI BAHAWA
PELAKSANAAN ARAHAN INI TIDAK AKAN SEKALI-
KALI MENGHALANGI TUAN-TUAN PUAN PUAN
TERUTAMANYA YANG MENGAJAR KURSUS
TERTENTU UNTUK MEMBINCANGKAN HAL-EHWAL
POLITIK KETIKA SESI KULIAH MASING-MASING.
WALAU BAGAIMANAPUN, INGIN SAYA TEGASKAN**

**DI SINI BAHAWA SETIAP PERBINCANGAN
PERLULAH BERLANDASKAN FAKTA-FAKTA YANG
KUKUH HASIL DARIPADA KAJIAN YANG
MENDALAM MENGENAI SESUATU ISU DAN TIDAK
BERBAUR FITNAH.**

**KITA TIDAK MAHU ADA MASALAH YANG TIMBUL
APABILA ADA PENSYARAH YANG
MEMBINCANGKAN HAL-EHWAL POLITIK
BERSANDARKAN KEPADA ANDAIAN SENDIRI
HASIL KESIMPULAN DARIPADA RISALAH SERTA
SURAT LAYANG ATAU PUN SUMBER-SUMBER
YANG DANGKAL DAN TIDAK SAH. DALAM HAL
INI, BUKAN HANYA PENSYARAH TETAPI JUGA
KAKITANGAN KUTKM YANG LAIN PERLU TAHU
SEMPADAN DI ANTARA PERBINCANGAN**

AKADENSI YANG RASIONAL DAN BERASAS ATAU TIDAK. INI PERLU BAGI MENGELAKKAN KITA TERKELUAR DARIPADA LANDASAN YANG SEPATUTNYA.

KEPADA PARA PELAJAR PULA INGIN SAYA BERPESAN BAHAWA SDR/RI MEMPUNYAI TUGAS YANG PENTING UNTUK DILAKSANAKAN. DASAR KERAJAAN DALAM MELAHIRKAN LEBIH RAMAI GRADUAN DAN CERDIK PANDAI MEMBOLEHKAN SDR/RI DIPILIH UNTUK MENYAMBUNG PELAJARAN DI KUALA LUMPUR ITS, SDR/RI ADALAH PERTANGGUNGJAWAB UNTUK MEMASTIKAN DIRI SDR/RI TIDAK TERSASAR DARIPADA TITIAN YANG BERKENAAN. SAYA TIDAK MAHU PELABURAN BERBILION-BILION

RINGGIT YANG DILAKUKAN OLEH KERAJAAN KE ATAS SDR/RI MENJADI SESUATU YANG SIA-SIA.

SEBAGAI GOLONGAN MUDA CERDIK PANDAI YANG BERDARAH MUDA DAN PANAS, MUNGKIN ADA DI KALANGAN SDR/RI YANG MERASAKAN BAHAWA SDR/RI LAYAK UNTUK MENJADI "CHANGE AGENT" ATAU AGEN PERUBAHAN DAN JUSTERU PERLU TAMPIL DAN BANGKIT SEKIRANYA SDR/RI MERASAKAN SESUATU PERKARA ITU TIDAK SEPERTI YANG DINARAFKAN. NAMUN BEGITU, CEJOLAK NAFSU DAN PERASMAN YANG MELUAP-LUAP HARUS DITANGANI DENGAN BIJAKSANA DAN BERHATI-HATI SUPAYA JANGAN CAMPAI JATUH KE PERANGKAP PIHAK-PIHAK YANG TIDAK

BERTANGGUNGJAWAB. SAYA TIDAK MAHU MEREKA MENJADIKAN SDR/RI SEBAGAI BIDAK-BIDAK DALAM PERCATURAN POLITIK MEREKA DEMI KELANCUNGAN AGENDA POLITIK YANG KELIRU.

PARA MAHASISWA HARUS SEDAR AGENDA YANG SEBENAR ADALAH UNTUK MENCAPAI "EDUCATION EXCELLENCE" ATAUPUN KECEMERLANGAN ILMU SUPAYA AGENDA KEMAJUAN DAN KECERMINAN MAMPU BERKUALITI DAN BERKUALITI PERINGKAT NEGARA KESEKUTUPAN MALAYSIA. CITA-CITA UNTUK MENJADI NEGARA MAJU SEBENARNYA TERLAKUKAN DENGAN SAMA SAMA. SEKALI TEKANKAN DI SINI BAHAWA SDR/RI PERLU

MENJADI AGEN PERUBAHAN YANG BUKAN SAHAJA "IDEALIST" TETAPI JUGA "RATIONALIST" KERANA KEBIKJASANAAN DAN KEWARASAN HARUS DIJADIKAN PERTIMBANGAN DALAM MELAKUKAN SESUATU TINDAKAN.

TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN SERTA PARA PELAJAR SEKELIAN,

ISU YANG PENTING UNTUK KITA SEDARI HARI INI ADALAH BANYAK SEKEPING SURAT AMARAN DARI KITA TAPI DATANGANI INI TIDAK BANYAK MENYAKSI APAKAH BERTI SEKIRANYA TIDAK PENGHAYATAN DARIPADA KITA SEMUA. BERKUALITI KEDEBATAN PERLU TIMBUL DARI DALAM DIRI KITA SENDIRI SELAKU PENJAWAT

**KITA ADAKAN HARI MEMBERIKAN IMPAK YANG
CUKUP BERKESAN. SEMOGA DENGAN
KEDATANGAN TAHUN BARU HIJRAH 1423
MENINGKATKAN TEKAD DAN AZAM KITA UNTUK
MENJADI MANUSIA YANG TAAT SETIA DAN
BERBAKTI KEPADA NEGARA.**

**SEKIAN, MUBILLAHIT TAUFIK WAL HIDAYAH
WASSALAMUALAIKUM WBKTH DAN TERIMA
KASIH.**